
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Xènia, Josep, Natxo, Sandra, Penelope, Suzanne, Anna, Alvar Diego (P3A), Theodora            

Vetta (P3), Cristina Puerta, Sabrina (P3). 

Data: 04 de febrer de 2021 

Hora: 19-20:30 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

1. Carnestoltes. 
2. Projecte AFA per a subvencions. 
3. Menjador. 
4. Reunió amb direcció. 
5. Patis. 
6. Pla acció tutorial. 
7. Cucafera. 
8. Barcelona Respira. 
9. Club Lectura i premi Atrapallibres. 
10. Publicació oficial logo AFA. 
11. Torn obert de paraula. 

 
 
1. Carnestoltes. 
Els nens i les nenes podran anar disfressats per celebrar el Carnestoltes el divendres 12 de febrer. 
Serà un de les ordres del rei Carnestoltes. De moment no sabem si s’ha contemplat alguna solució 
en el cas que que algun infant no tingui disfressa, perquè ningú quedi exclòs.  
 
La Sandra es posarà en contacte amb l'escola matí (05/02) per suggerir que s'avisi a les famílies 
abans de el cap de setmana, per donar-los temps de pensar una disfressa per a la festa, que 
queda a una setmana. 
 
D'altra banda, algunes de les famílies de P5 han quedat per parlar sobre la possibilitat d'organitzar 
un acte senzill per a les famílies de tota l’escola el dia 12. Una idea és animar les famílies a anar 
disfressades al recollir als fills/es. Un altra opció  és montar un photocall senzill perquè les famílies 
puguin fer fotos. Les famílies que vulguessin podrien enviar-les a coordinació per fer un vídeo com 
a record del dia. Ja ens diran què han decidit. 

 
2. Project AFA per a subvencions. 
Hem decidit aprofitar d'aquest curs 2020-2021 per repensar el projecte que tenim com AFA i el 
concepte que tenim de les subvencions. Fins ara, les subvencions només s'han demanat per dues 
coses concretes, quan sabem que altres AFAs i AMPAs presenten un projecte més global i utilitzen 
les subvencions per finançar els diversos projectes que tenen com a AFA. Voldríem fer el mateix. 
 
Primer, es formarà un grup de treball amb alguns membres de la junta i famílies sòcies de l'AFA. 
Es faran reunions per debatre les prioritats que tenim i després es farà un projecte en forma d'un 
pla d'acció. Tenim diversos models de com s'ha fet en altres escoles com a referència. 
 
En principi, en Josep, l’Anna, la Xènia i la Suzanne formaran el grup de treball. Quedaran per posar 



una data i convidar a les famílies interessades a participar-hi. 
 
D'altra banda, ha sorgit el dubte de si quedem perjudicats per no haver demanat una subvenció 
aquest any. Veurem si l’Anouk ho pot preguntar a la  Júlia i la Suzanne li preguntarà a la Mar si sap 
qui és el nostre contacte del districte per poder fer la consulta. 
 
3. Menjador. 
S'ha fet l'enquesta del menjador i, com era d'esperar, hi ha una diversitat d'opinions. Hi ha 
famílies que volen menys carn i n'hi ha que en  volen més. I així amb gairebé tota l’enquesta. No hi 
ha consens sobre la qualitat i quantitat de menjar que s'ofereix. 
 
Una cosa interessant que hem tret de l'enquesta, és que unes 20 famílies han dit que els 
interessaria formar part d'una comissió de menjador. En la propera reunió amb direcció, 
consultarem el següent: 

− quan és el proper concurs del menjador 
− fins a quin punt poden participar i opinar les famílies 
− si es poden anar rotant les famílies en les visites del menjador perquè altres famílies 

puguin avaluar i opinar 
 
Quan sapiguem millor com funciona i les possibilitats que tenim, es convocarà una reunió oberta a 
les famílies que hi vulguin participar. 
 
En principi, la Penélope i la Suzanne faran la pròxima visita al menjador. 
 
4. Reunió amb direcció. 
Alguns temes que tenim són els següents: 

− menjador 

− Inuit i el pla d'acció tutorial (ja està funcionant, com fan les noves incorporacions, es 

comunicarà a les famílies) 

− P3 en el centre cívic 

− setmana cultural 

− Sant Jordi 

− valoració  de la divisió dels patis 

− valoració desdoblaje dels grups 

− mesuradors CO2  

− Situació centre cívic P3  
 
Proposarem el dijous, 18/02, com a data perquè no coincideixi amb la setmana de Carnestoltes. 
 
5. Patis. 
Potser és el moment de valorar l'ús de l'espai dels patis, sobretot la desigualtat que hi ha en la 
diversitat d’activitats als patis, per exemple en l’ús de la pilota. Seria interessant incloure el tema 
dels patis en el projecte de l'AFA, així també es podria comptar amb un pressupost per 
convertir-los en un espai més igualitari. Se seguirà parlant. 
 
6. Pla d'acció tutorial.  
Es parlarà del tema a la reunió amb direcció. 



 
7. Cucafera. 
La Penélope i la  Roser començaran el treball d’arreglar la Cucafera. La part de darrera potser es 
pot fer a mà, així que la Penélope la portarà a casa per rentar i veure de més a prop els 
arranjaments que calguin. 
 
La Roser se’n durà el cap, que requereix més arranjaments i cal una màquina de cosir. També la 
rentarà i veurà de més a prop l'estat en què està. Si es veu que fan falta més mans, ja ho l 
avaluarem i convocarem a les famílies per  ajudar. 
 
Han quedat amb la Suzanne al local de l'AFA per mirar bé com se separen i s'uneixen les dues 
parts. 
 
8. Barcelona Respira. 
Es valora positivament la participació en el tall del carrer Viladomat en el context de Barcelona 
Respira. Es tornarà a fer el divendres, 12 de febrer. 
 
9. Club Lectura i  premi Atrapallibres. 
Aquest curs el Club ha quedat suspès. La idea és fer entrades per a la web per mantenir el 
contacte amb les famílies. A més, es promocionarà el concurs Atrapallibres per als nens i les 
nenes de 3er i 4rt, en el qual llegeixen i avaluen tres llibres i després es vota al millor. 
 
10. Publicació oficial del logo AFA. 
La família guanyadora ja sap que s'ha seleccionat el seu logo. Ara toca presentar-lo a la resta 
de la comunitat escolar. Però primer ho volem digitalitzar perquè es pugui fer servir a la web, 
en cartells impresos, etc. 
 
Primer la Xènia parlarà amb en  Nacho per veure si sap fer-ho. Si no en sap, es demanarà ajuda 
de les famílies de l'escola. Si no rebem resposta d'aquí a uns dies, recorrerem a una impremta i 
pagarem el servei. 
 
Una idea és fer el "launch" del logo nou amb calcomanies/ enganxines o alguna cosa així. 
Juntar-ho amb 10è aniversari del Patxoca. 
 
D'altra banda, es necessita el certificat digital de l'AFA per fer l'últim tràmit de modificació de 
denominació. Ara que tenim la resolució de la Generalitat, hem de registrar el canvi amb 
l'Agència Tributària. El CIF seguirà igual. 
 
11. Torn obert de paraula. 
Ja s'ha escrit l'enquesta per a les famílies sobre les colònies organitzades per l'AFA, per veure si 
arribem a tenir 30 famílies interessades. Ja s'enviarà a les famílies. 
 
S'ha compartit un article sobre els mesuradors de CO2 a les aules, com una mesura més de 
seguretat contra el COVID. Es presentarà a direcció i es parlarà en la propera reunió. 
 
Han vingut diverses famílies de P3. Segueixen amb preocupacions per la situació al Centre 
Cívic, com el tema de la seguretat. Hem aconsellat que s'organitzen les famílies per fer-li 
arribar una llista de preguntes i preocupacions a l'equip directiu a través dels delegats i 
delegades de les classes. També es parlarà en això en la reunió amb direcció. Segons les 
respostes, es tornarà a avaluar quines accions es poden prendre per canviar o cridar l’atenció 
sobre la situació.  
 



Agraïm l’assistència a les persones assistents.  
 
La reunió finalitza a les 21,00h.  


